
Máme územní studii sídliště.
Co v ní je? Bude se dodržovat?

Zastupitelstvo  Prahy  8  schválilo  územní  studii  pro  naše
sídliště  Invalidovna.  Chcete  vědět,  co  ve  studii  je?  Až  do
středy  15.  11.  je  studie  vystavena  od  10  do  16  hodin
v historickém areálu Invalidovny (za vraty doprava).

Debata s architekty a radnicí tuto
středu 15. 11. od 17:00. 

Přijďte se na debatu zeptat zástupců radnice do  historické
budovy  Invalidovny,  jak  se  ke  studii  staví  a  jak  hodlají
úpravy, které navrhuje, realizovat. Budete se jich také moci
zeptat  na  to,  jakou  výstavbu  v  našem  okolí  chystají
developeři a  jak  radnice  chrání  naše  zájmy.  Některé
navržené projekty jsou v rámci výstavy prezentovány. My na
debatě nebudeme chybět.

Výbor spolku Za Invalidovnu! 
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